

Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag 2. december 2025 kl. 19.00-21.00

Deltagere: Tenna Røn Gabba, Kathrine Beldring, Hanne Bisgaard, Jakob Ljungberg og Anja Fjorback

Suppleanter:

Afbud:

Referent: Jakob Ljungberg

1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt.

2. Opfølgning fra sidste bestyrelsesmøder 11. november 2025

Bilag: Referat fra bestyrelsesmøde er i Drev

Intet at bemærke.

3. Status i stalden

a. Overblik over fraflytninger, nye og boksflytninger

Vi danner et fælles overblik over kendte fraflytninger, nye og boksflytninger

- Astarie, Diamant og Featherball er flyttet med udgangen af november.
- 31/12 flytter Meelick, Sawel, P, Concept og Olivia
- Nicole (Lærke og Janus) flytter 1/12 ind i boks 5 (mellem Dylan og Zoe).
- Sunshine (Lotte) flytter ind i boks 30 ved siden af P.
- 31/12 flytter Anton til Meelicks boks
- Pepper er tilbudt Antons boks, da de gerne vil have en mindre boks.
- Conrad flytter 31/12 til boksen ved siden af vandspiltorvet.

Udover ovenstående aftalte vi, at Killy flyttes til Antons boks og at Pepper flytter til Killys boks, hvis Peppers ejere er med på det.

Vi aftalte, at vi forsøgsvis vil lukke de fire bokse i elevafsnittet ned, så vi kan lave bedre forhold for wrap og foder. Baronessen og Foxy kan evt. rykke til de to andre bokse i elevafsnittet, og Carlos og Falula kan rykke lidt længere op i stalden. Jakob taler indledningsvist med Jannie ift. flytning af Baronessen. Derefter eftersøges frivillige til at hjælpe med nedtagning og opbygning af området.

b. Tønen i stalden og i e-mail

Drøftet. Det er vigtigt, at vi insisterer på, at mundtlige og skriftlige dialoger foregår respektfuldt.

4. Udmugning

Vi drøfter og beslutter serviceniveauet for udmugning.

Vi aftalte, at vi fremadrettet har disse to udmugningsniveauer:

Standardudmugning: Fjerne synlige klatter og synligt wrap/høj i boksen og rive boksbund

Fuldpassudmugning: Fjerne hestemøg og -tis og wrap/høj i boks bunden og rive boks bund. Boksen sies ikke, så af og til skal fuldpass-opstalderen fortsat bundmuge sin boks)

Jakob melder ud til stalden og til vores personale.

I forhold til *fuldpas* aftalte vi endvidere, at denne indeholder følgende – udover fuldpasudmugning:

- Man indgår ikke på et staldhold. Man skal derfor hverken på staldvagt eller have hverdagstjanser (man køber sig "fri").
- Man får pakket HiRi-wrap til sin hest/pony (hvis man bruger eget hør, skal man selv pakke det)

Jakob melder ud til stalden, retter på hjemmesiden og tilretter opgavebeskrivelser.

5. Udmugning pr. 1. januar 2026

Vi beslutter hvad vi gør med prisstigning pr. 1. januar 2026 for de, der fortsat ønsker udmugning.

Vi aftalte at udskyde ikrafttrædelsestidspunktet til 1. april 2026, så emnet kan drøftes på generalforsamling og beslutningen kan ændres, hvis der er flertal herfor.

6. Nyt staldpersonale – og fravær

Vi drøfter og beslutter proces for ansættelse af nyt staldpersonale. Vi drøfter, hvordan vi håndterer sygdom og fravær.

Jakob gennemfører ansættelsessamtaler med relevante. Andre i bestyrelsen kan deltage, hvis man har lyst.

Vi aftalte at ændre ansættelseskontrakten, så boks til personale er muligt med en rabat på 50%.

Vi talte om, at der er brug for mere stabilitet hos vores personale og at der fortsat kan være brug for bistand fra stalden i særlige tilfælde.

7. Opgaver til personale

Vi drøfter og beslutter staldpersonalets opgaver

Bilag: Udkast til overblik over staldpersonalets opgaver i Drev.

Godkendt med den justering at staldhold pakker aftenwrap til fuldpas og elevheste uden part.

8. Opgaver til staldhold

Vi drøfter og beslutter opgaver på staldvagter

Bilag: Udkast til overblik over opgaver på staldvagter i Drev.

Godkendt med den justering at staldhold pakker aftenwrap til fuldpas og elevheste uden part.

9. Opgavefordeling

Vi godkender opgavefordelingen mellem staldpersonale, staldhold, fuldpas og parter

Bilag: Udkast til fordeling af opgaver er i Drev.

Godkendt med konsekvensrettelser i forhold til punkt 7) og 8).

10. Ide til omplacering i stalden, så der kommer plads til hø poser og flere op sadlingspladser

Drøftet under punkt 3a)

11. Elevheste / parter / manglende parter, herunder parter på staldhold

Vi drøfter og aftaler om der er mulighed for halvpart på elevhestene og hvilken betydning det har for staldhold.

Der holdes et partmøde, da der er kommet flere nye parter. Ansvar: Anja og Kathrine

Der holdes møde med part vedrørende turridning. Ansvar: Anja og Kathrine

Anja og Kathrine afklarer, hvordan staldvagt håndteres i det tilfælde, at en enkelt part har en halvpart (da parter i forvejen kun har halv staldvagt).

12. Staldholdsformænd

Der mangler staldholdsformænd på hold A og C

Vi rækker ud til Lisa og Monica. Ansvar: Anja og Tenna.

13. Workshop 4. december

Vi drøfter planlagt workshop, som bruges til at identificere de vigtigste projekter i 2026 og 2027 på HiRi og at eftersøge frivillige som hjælp til forskellige løbende praktiske opgaver.

Bilag: Udkast til overblik over opgaver på HiRi

Drøftet.

14. Opfølgning på springmøde

Jakob orienterer kort

Drøftet.

15. Tidspunkt for næste møde

Vi aftaler tidspunkt for næste bestyrelsesmøde.

Næste møde er tirsdag 13. januar 2026 fra kl. 19-21. Vi skal som minimum tale, budget, projekter og generalforsamling.

Vi forventer generalforsamling afholdt torsdag 19. februar. Jakob skriver ud om forslag fra medlemmerne.

16. Eventuelt

Tenna fortalte om dialog med manden, der leverer wrap om kvaliteten af denne.